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Abstract (en)
The frame is placed, for example, on the inspection opening (14) of the flush tank (15). In order that a region (17) which projects at the top after the
in-filling masonry work can be removed in a simple manner, the frame (6) has a plurality of peripheral grooves (18) which form weakening points.
During the in-filling masonry work, the frame (6) forms a protective means which prevents building rubble getting into the flush tank. In the ready-
mounted state, it forms a lining for the wall cavity (16). The frame can be in the shape of a sleeve and is then also suitable for lining a masonry-wall
cavity into which a sanitary fitting is introduced. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Rahmen ist beispielsweise auf die Revisionsöffnung (14) des Spülkastens (15) aufgesetzt.Damit ein nach dem Ausmauern oben vorstehender
Bereich (17) auf einfache Weise abgenommen werden kann, weist der Rahmen (6) eine Mehrzahl von umlaufenden Nuten (18) auf, die
Schwächungsstellen bilden. Der Rahmen (6) bildet beim Ausmauern einen Bauschutz, der verhindert, dass Bauschutt in den Spülkasten gelangt. Im
fertig montierten Zustand bildet er eine Auskleidung der Wandaussparung (16). Der Rahmen kann hülsenförmig sein und eignet sich dann auch zum
Auskleiden einer Mauerausnehmung in welche eine sanitäre Armatur eingesetzt ist. <IMAGE> <IMAGE>
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